
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De bouw aan het Heuveleind is al een tijdje bezig. Stilaan wordt 
duidelijk hoe het er in de toekomst uit gaat zien. Hieronder een 

tussentijdse impressie van de vorderingen van de bouw. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zeker met een mooi 

zonnetje ziet het er 

allemaal al heel 
veelbelovend uit 


